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Minnesanteckningar SCI Strategiska råd  

Datum för mötet: 2022-10-05 – 15.00-17.00 

 

Plats för mötet Konferensrum Freja, Teknikringen 8, samt Zoom 

 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef och ordförande 

Outi Tammisola, lärar- och forskarrepresentant Teknisk mekanik 

Sören Östlund, lärar- och forskarrepresentant Teknisk Mekanik 

Fredrik Viklund, lärar- och forskarrepresentant Matematik 

Björn Önfelt, lärar- och forskarrepresentant Tillämpad fysik 

Felix Ryde, lärar- och forskarrepresentant, Fysik 

Anna Wahl, extern representant 

Shiva Sander Tavallaey, extern representant  

Jonna Holmlund Åsman, representant teknisk & administrativ personal 

Theo Ingelstam, studeranderepresentant 

Charlie Börjesson, doktorandrepresentant 

 

Övriga närvarande:  

Frånvarande: Per Lundqvist, extern representant 

Sophia Hober, extern representant 

 

 

 Föredragande 

1 RAE 

Skolan hade del i två paneler och har den 30/9 lämnat in en 

handlingsplan till KTH centralt. Handlingsplanen är utarbetat efter 

workshops och diskussioner på skolan, initialt på respektive institution 

och senare på skolnivån.  

 

Skolchef önskar under dagens möte diskutera infrastruktur, 

ledningsstruktur, finansiell modell samt hur skolan ska arbeta för att 

behålla och fortsätta attrahera talanger. 

 

Skolchef redogör för den nuvarande organisationsstrukturen, 

finansiella modeller och övergripande om infrastrukturen. Rådet 

diskuterar möjliga framtida förändringar, utmaningar, möjligheter och 

riskfaktorer. Det kvarstår att definiera vad som innefattas i begreppen 

avdelning och forskargrupp, vidare även hur de olika grupperingarnas 

storlek, arbetsmiljöansvar, finansiering och liknande kommer att se ut.  

 

Sandra Di Rocco 
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Strukturerna kan påverka ekonomi och ekonomisk trygghet, här tas 

medfinansieringskrav upp som allt mer betungande. 

 

2 Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes. 

 

3 Nästa möte 

Onsdag 30 november, 15.00-17.00. 

 

Tema för nästa möte kommer vara:  

Fakultetsförnyelse 

 

 


